

Amendment #1 to

**Procurement of medicines for children and adults with cystic fibrosis, medicines and small laboratory equipment for female infertility treatment by means of assisted reproductive technologies, Anti-D immunoglobulin for prevention of hemolytic disease of the newborn, and medicines for the emergency medical care in bleedings and for (12 lots)**

Reference: ITB 127-2019-UNDP-UKR

Dear Bidder,

Please be aware on the following amendment to the **ITB 127-2019-UNDP-UKR** document regarding:

1. The deadline for submission has been extended until **September 12, 2019 10:00 AM, Kyiv time**.
2. Bid Opening conference will be held **September 12, 2019 at 3:00 PM (Kyiv time)**.
3. There is no need to prolongate Bid Security validity term.

---

ИЗМЕНЕНИЯ к документу №1

**Закупка медикаментов для детей и взрослых с муковисцидозом, медикаментов и мелкого лабораторного инвентаря для лечения бесплодия женщин путем вспомогательных репродуктивных технологий, антирезусного иммуноглобулина для предотвращения гемолитической болезни новорожденных и препаратов для оказания неотложной медицинской помощи при кровотечениях (12 лотов)**

ССЫЛКА: ПУТ 127-2019-UNDP-UKR

Уважаемый участник,

Обратите внимание, что в документе **ПУТ 127-2019-UNDP-UKR** были сделаны следующие изменения:

1. Окончательный срок подачи заявок продлен до **12 сентября 2019 года, 10:00 (по Киеву)**.
2. Процесс публичного открытия заявок будет проводиться **12 сентября 2019 года, в 15:00 (по Киеву)**.
3. Нет необходимости продлевать срок действия гарантийного обеспечения тендерной заявки.